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Abstract (en)
[origin: WO2021009224A1] Methods are known for producing an anti-resonant hollow-core fiber which has a hollow core extending along a fiber
longitudinal axis and an inner jacket region that surrounds the hollow core, said jacket region comprising multiple anti-resonant elements. The
known methods have the steps of: providing a cladding tube that has a cladding tube inner bore and a cladding tube longitudinal axis along which a
cladding tube wall extends that is delimited by an interior and an exterior; providing a number of tubular anti-resonant element preforms; arranging
the anti-resonant element preforms at target positions of the interior of the cladding tube wall, thereby forming a primary preform which has a hollow
core region and an inner jacket region; further processing the primary preform in order to form a secondary preform, including an elongation process;
and drawing the secondary preform in order to form the hollow-core fiber. The aim of the invention is to achieve a high degree of precision and an
exact positioning of the anti-resonant elements in a sufficiently stable and reproducible manner on the basis of the aforementioned methods. This
is achieved in that while the primary preform is being elongated, at least some of the formerly tubular anti-resonant element preforms of the primary
preform are provided with an oval outer cross-sectional shape by generating and maintaining the same internal pressure in the hollow core region
and in the tubular anti-resonant element preforms.

Abstract (de)
Es sind Verfahren zur Herstellung einer Antiresonanten Hohlkernfaser bekannt, die einen sich entlang einer Faser-Längsachse erstreckenden
Hohlkern und einen den Hohlkern umgebenden inneren Mantelbereich aufweist, der mehrere Antiresonanzelemente umfasst. Die bekannten
Verfahren umfassen die Verfahrensschritte: des Bereitstellens eines Mantelrohres, das eine Mantelrohr-Innenbohrung und eine Mantelrohr-
Längsachse aufweist, entlang der sich eine von einer Innenseite und einer Außenseite begrenzte Mantelrohr-Wandung erstreckt; des Bereitstellens
einer Anzahl von rohrförmigen Antiresonanzelement-Vorformlingen; des Anordnens der Antiresonanzelement-Vorformlinge an Soll-Positionen
der Innenseite der Mantelrohr-Wandung unter Bildung einer primären Vorform, die einen hohlen Kernbereich und einen inneren Mantelbereich
aufweist; der Weiterverarbeitung der primären Vorform zu einer sekundären Vorform, wobei die Weiterverarbeitung ein Elongieren umfasst, und
des Ziehens der sekundären Vorform zu der Hohlkernfaser. Um hiervon ausgehend eine hohe Präzision und eine exakte Positionierung der
Antiresonanzelemente in einer ausreichend stabilen und reproduzierbaren Weise zu erreichen, wird erfindungsgemäß vorgeschlagen, dass beim
Elongieren der primären Vorform mindestens einem Teil der vormaligen rohrförmigen Antiresonanzelement-Vorformlinge der primären Vorform eine
ovale Außenquerschnittsform aufgeprägt wird, indem im hohlen Kernbereich und in den rohrförmigen Antiresonanzelement-Vorformlingen derselbe
Innendruck erzeugt und aufrechterhalten wird.
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